
KANCELARIA SEJMU
Biuro Komisji Sejmowych

¢  Komisji ochrony ŚrodowisKa, 
Zasobów naturalnych i leŚnictwa 
(nr 10)

 z dnia 6 marca 2024 r.

X kadencja

PEŁNY ZAPIS PRZEBIEGU POSIEDZENIA





b.g.                3

Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa (nr 10)
6 marca 2024 r.
Komisja Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, obradująca pod 
przewodnictwem poseł Urszuli Pasławskiej (PSL-TD), przewodniczącej Komi-
sji, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– powołanie podkomisji stałych:
– do spraw monitorowania gospodarki odpadami;
– do spraw monitorowania ustawodawstwa w zakresie zarządzania zaso-
bami przyrodniczymi;
– do spraw wdrażania Europejskiego Zielonego Ładu;
– do spraw wypracowania nowej krajowej strategii leśnej;

– zmiany w składzie prezydium Komisji.

W posiedzeniu udział wzięła Anita Sowińska podsekretarz stanu w Ministerstwie Klimatu i Środowiska.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bartosz Bąk, Aleksandra Pniewska  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dzień dobry. Otwieram posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa. Uprzejmie informuję, że na podstawie listy obecności stwierdzam kworum. 
Witam panie i panów posłów.
W porządku dziennym mamy w punkcie pierwszym powołanie podkomisji stałych, 

w punkcie drugim zmiany w składzie prezydium Komisji.
Przed dzisiejszą Komisją zebrało się prezydium celem wypracowania najlepszych 

propozycji do pracy podkomisji, zarówno jeśli chodzi o skład podkomisji,  jak i o skład 
liczbowy. Dlatego będę chciała po kolei, zgodnie z nazwami podkomisji, przedstawiać 
propozycje, które zostały do mnie zgłoszone do prac poszczególnych podkomisji, ewen-
tualnie dyskusja i będziemy w głosowaniu powoływać każdą podkomisję oddzielnie.
Jeżeli jest zgoda to proponuję, abyśmy rozpoczęli od podkomisji stałej do spraw moni-

torowania gospodarki odpadami. Bardzo poproszę o tę rozpiskę, panie Bartoszu. Jest 
propozycja, aby podkomisja stała do spraw monitorowania gospodarki odpadami skła-
dała się z siedmiu osób, a propozycje do tej podkomisji są następujące.

Sekretarz Komisji Bartosz Bąk:
Kandydaci ze strony Klubu Koalicji Obywatelskiej: pani poseł Gabriela Lenartowicz, 
Agnieszka Hanajczyk, Anita Kucharska-Dziedzic oraz Elżbieta Burkiewicz. Kandydaci 
ze strony klubów opozycji: poseł Dariusz Piątkowski i Dariusz Matecki. Zgłoszony też 
został poseł Marek Jakubiak.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Czy są uwagi? Bardzo proszę, pani przewodnicząca Lenartowicz.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Chciałam tylko dopowiedzieć, że na prezydium Komisji uzgadnialiśmy, mówię to w tym 
punkcie związanym podkomisją do spraw gospodarki odpadami, bo tu jest szczególnie 
delikatna materia, by w skład podkomisji nie wchodziły osoby, które są bezpośrednio 
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związane z branżą. Żeby nie narażać się na jakieś sugestie bądź zarzuty reprezentowa-
nia konkretnych branż, czy konkretnych interesów. Oczywiście eksperci, reprezentanci 
z tych branż będą na pewno zapraszani na wszystkie posiedzenia.
Mam jeszcze jedną uwagę związaną z liczebnością podkomisji i chęcią pracy. Z doświad-

czeń, które mam z poprzednich dwóch kadencji, o których już mówiłam, jest dobrze, 
by podkomisje nie były zbyt liczne, żeby nie stawiać się w sytuacji takiej, że często gości 
jest dużo więcej na posiedzeniach niż samych członków podkomisji i nie ma kworum.
Myślę, że takim kompromisowym rozwiązaniem, które zaspokoi wszystkie... które 

zaspokoi wszystkie…

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Mam prośbę, żeby panie pozwoliły kontynuować pani przewodniczącej.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Gdybyście panie mogły w kuluarach kontynuować rozmowę. Jeśli ten mój przekaz nie 
interesuje, to nie ma problemu.
Można  przyjąć,  i to jest  taka  moja  propozycja  do prezydium  i do całej  Komisji, 

że zawiadomienia o wszystkich posiedzeniach wszystkich podkomisji kierowane będą 
do wszystkich członków Komisji  i każdy zainteresowany aktywnym udziałem będzie 
mógł  brać w nich  udział. Wtedy  rozstrzygnie  się  kwestia  także  bezstronności,  cho-
ciażby. Jeśli ktoś jest związany z branżą, chce zabrać głos, ma wiedzę w tym zakresie 
i chce to podnieść, będzie to mógł zrobić jako poseł, jako członek Komisji Środowiska, 
na tej podkomisji, ale nie będzie widniał formalnie w składzie tej podkomisji, żeby nie 
dawać też powodów do zarzutów. W przypadku odpadów dokładnie wiecie, że toczą się 
w mediach społecznościowych rozmaite bitwy na rozmaite sugestie. Myślę, że to będzie 
takie bardzo kompromisowe dla wszystkich. Dziękuję.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, pan przewodniczący Sałek. Ale zanim pan zabierze głos, 
zapomniałam powitać panią poseł podsekretarz stanu w Ministerstwie Środowiska Anitę 
Sowińską. Witamy bardzo serdecznie.
Tych, którzy będą głosować, bardzo proszę o wyjęcie kart. Bardzo proszę panie prze-

wodniczący.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Dzień  dobry,  Darz  Bór. Witamy  panią minister  Sowińską.  Chciałem  poruszyć  taką 
sprawę. Podczas ostatniej naszej Komisji Środowiska, kiedy była dyskutowana sprawa 
podkomisji, poprosiłem świadomie o przerwę dla strony, mówiąc szeroko, opozycyjnej. 
Wówczas, dwa tygodnie temu, zostały wypracowane nazwiska, które zostały zapropono-
wane jako ogólnie mówiąc opozycja i tę sprawę zlecenia przez prezydium zrealizowałem. 
Teraz chodzi o taką rzecz. Po uwadze pani poseł Gabrieli Lenartowicz chcę wspomnieć 
i powiedzieć o tym, że pan Marek Jakubiak zgłaszał się  tej Komisji odpadowej. Jego 
w tym momencie nie ma na sali,  ponieważ poinformował,  że posiedzenia komisji  się 
pokrywają  i jest w tym momencie w innym miejscu. Ja też nie chciałbym decydować 
za członka koła parlamentarnego, w jaki sposób jego osoba ma być procedowana, jeśli 
chodzi o skład podkomisji, i to chciałem wyłuszczyć.
Druga  sprawa. Są osoby  już  od dwu  tygodni  przygotowane,  które  będą  za chwilę 

zaproponowane, jest to wydyskutowane, do prac podkomisjach.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Nie wiem, czy pan przewodniczący zaproponował, aby był wakat dla opozycji? Bo nie 
za bardzo rozumiem tę wypowiedź. Czy powołujemy, czy trzymamy to miejsce?

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Pana Marka Jakubiaka, po pierwsze, nie ma. Pan Marek Jakubiak dwa tygodnie temu 
się  zgłosił,  żeby  być  członkiem Komisji,  której  będzie  przewodniczyć  pani Gabriela 
Lenartowicz.
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Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Wyjaśniam – to jest uwaga pana przewodniczącego Sałka w związku z prośbą o to, aby pod-
komisja była wolna od jakichkolwiek osób, które mają związek z systemem, z branżą szeroko 
rozumianą. Pytanie tylko czy zostawić wakat, czy powoływać? Ja tak to zrozumiałam.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Chcę wyjaśnić jedną rzecz. Dwa tygodnie temu opozycja, szeroko rozumiana, była gotowa 
do zgłoszenia członków do prac w podkomisjach. To jest pierwsza sprawa.
Druga sprawa. Pana Marka teraz nie ma na sali. Pani Gabriela wspominała o tym, 

że tutaj  jest inna propozycja, która też była dyskutowana na prezydium, i jest prośba 
dotycząca konkretnie pana Marka i także należy domniemywać, że jeszcze dwóch co naj-
mniej innych osób. Teraz ja chcę powiedzieć i jeszcze raz powtórzę – dwa tygodnie temu 
pan Marek Jakubiak chciał być w podkomisji do spraw monitoringu odpadów. Dzisiaj go 
w tym momencie nie ma na sali. Nie mogę za niego decydować w tym zakresie. Koordy-
nacja ze stroną opozycji była zrobiona i teraz może zróbmy tak, jak powiedzieli koledzy, 
że po prostu to przegłosujmy albo zostawiajmy wakat, pani przewodnicząca. Ja tylko 
wyłuszczam sprawę, aby nie było sytuacji, że nie dopełniłem pewnego obowiązku, który 
położyło na mnie prezydium Komisji.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
To nie żadne polecenie. Taka była prośba, sugestia. Możemy tutaj zostawić wakat dla 
Prawa i Sprawiedliwości i Konfederacji, możemy przegłosować, ale proponuję, żebyśmy 
zostawili ten wakat. Na najbliższej Komisji w sprawach różnych możemy tę sprawę uzu-
pełnić. Czy są pytania bądź uwagi? Bardzo proszę, pani poseł Magdalena Łośko.

Poseł Magdalena Łośko (KO):
Pani  przewodnicząca,  Wysoka  Komisjo.  Chciałabym  przypomnieć  pewną  kwestię. 
Na ostatniej Komisji nie doszło jednak do porozumienia,  jeśli chodzi o skład osobowy. 
Dzisiaj nad tym procedujemy i z tego co wiem jest większa liczba osób chętnych do tej 
podkomisji. Moja propozycja jest taka, żeby jednak przegłosować rozszerzenie składu 
osobowego tej podkomisji z uwagi na to, że jest więcej osób chętnych do pracy w tej pod-
komisji. Dziękuję bardzo.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Czyli jaki wniosek? Wniosek o komisję dziewięcioosobową? Chodzi o podkomisję odpadową.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Szanowni państwo. Róbcie, jak chcecie, jak prezydium zdecyduje. Nie wyjdziemy z ilości 
osób – spójrzmy, ile jest na sali – które będą w stanie czasowo pokryć pracę w podkomisji.
Ze strony opozycji, jak mówiłem na prezydium, zgłoszę te osoby, które mam w tym 

momencie zaproponowane. Jeżeli ktoś jeszcze ze strony opozycji będzie chciał dodat-
kowo się zgłosić – proszę bardzo. Natomiast ja trzymam się ustaleń sprzed dwóch tygo-
dni, które mamy i które zostały zakomunikowane pani przewodniczącej.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dobrze. W takim razie poddaję pod głosowanie wniosek, aby podkomisja do spraw gospo-
darki odpadami była dziewięcioosobowa. Moja propozycja to była siedmioosobowa, ale 
jak państwo oczywiście sobie życzycie. Jest to naprawdę sprawa techniczna, formalna. 
Każdy może pracować, jak państwo uważacie. Poddaję tę propozycję pod głosowanie.
Kto jest za tym wnioskiem, żeby podkomisja do spraw gospodarki odpadami była 

dziewięcioosobowa? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Poproszę o wyniki.
Głosowało 24 posłów. Za – 15, przeciw – 5, wstrzymało się – 4.
W związku z tym mamy dziewięcioosobową podkomisję. W dziewięcioosobowej Komi-

sji parytet wygląda następująco…To są pewne zasady, pewne standardy, które wypraco-
wywaliśmy, których zawsze w różnych czasach jednak trzymaliśmy się. Dziewięciooso-
bowa Komisja – trzech posłów Prawa i Sprawiedliwości, pięciu posłów koalicji rządzącej 
i jeden poseł z Klubu Konfederacji bądź Kukiza. W związku z tym proszę o dokoopto-
wanie. W tej chwili nie mam podziału. Jest 6 osób bez posła Jakubiaka. Jak wygląda 
to parytetowo? Niech pan szybciutko przeliczy.
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Sekretarz Komisji Bartosz Bąk:
Klub PiS: poseł Piątkowski, Matecki. Koalicja: Lenartowicz, Hanajczyk, Kucharska-
-Dziedzic, Burkiewicz. Czyli PiS – 2, koalicja – 4.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Ale jest wakat dla Konfederacji.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Chcę powiedzieć, że ja jestem cały czas w obowiązku, bo nie ma pana Marka Jakubiaka 
na sali powiedzieć, że naszą propozycją opozycji, już mówię o opozycji, żeby łatwiej i pójść 
dalej, było zgłoszenie osób: Marek Jakubiak, Dariusz Piątkowski  i Dariusz Matecki. 
To są nasze propozycje.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Czwartej nie macie, tak?

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Pani Gabrielo, teraz nie mamy, bo nagle podkomisja nam się rozrosła z sześciu do dziewięciu.

Sekretarz Komisji Bartosz Bąk:
Jeden wakat koalicji został w takim razie.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Mamy zgłoszenia dotyczące koalicji. Czy mogę dostać tę kartkę? W takim razie przyj-
muję zgłoszenie.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Czyli jedna osoba z Koalicji Obywatelskiej, jedna osoba z PSL.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Nie.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
No tak, to jest koalicja rządząca. Nie może być tak, że mamy z jednego klubu tylko osoby.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Bardzo proszę, pani przewodnicząca.

Poseł Magdalena Filiks (KO):
Mam takie pytania, bo zaraz dojdziemy do jakiegoś po prostu absurdu. Zobaczcie, zgła-
szają się osoby, które chcą w tej podkomisji pracować. Jeżeli te osoby są zgłoszone i chcą, 
i jest na to zgoda, to naprawdę nie musimy szukać na siłę jakiś parytetów. Ja na poprzed-
nim posiedzeniu Komisji zapytałam, kto chce być w podkomisji, o którą tutaj wniosko-
wałam i bez żadnego problemu zgłosiły się osoby. Dzisiaj z opozycji został zgłoszony pan 
Edward Siarka i pan Sałek. Przecież nie będziemy szukać na siłę kogoś, kto nie chce, 
jeżeli są takie składy osobowe. To nie wynika z regulaminu, o czym teraz rozmawiamy, 
tylko wynika z tego, jak my się tu umówimy. Nie trzeba robić polowania na członka pod-
komisji z jakiejś partii, która tego członka Komisji nie zgłosiła, bo po prostu to utrudnia 
nam życie  i będziemy trzymać  jakieś wakaty, bo nie ma chętnego, albo na siłę kogoś 
wciskać z koalicji czy z PiS-u. Mam zgłoszonych dwóch członków w podkomisji, którzy 
się z opozycji zgłosili i jestem za. 

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Pani Magdaleno, ja chciałem powiedzieć taką rzecz. Po pierwsze, proponuję zachować 
porządek, bo jesteśmy w podkomisji odpadowej  i o niej rozmawiamy. Natomiast,  jeśli 
mamy omawiać za chwilę albo za jakiś czas czwartą podkomisję, która była z pani inicja-
tywy (nowa strategia leśna) to ja już teraz mogę zapowiedź, a chciałem tu zrobić później, 
że do tej Komisji opozycja będzie zgłaszać kolegę Sałka i kolegę Siarkę. Na razie jesteśmy 
w dyskusji o komisji odpadowej.

Poseł Magdalena Filiks (KO):
Nie, jesteśmy w dyskusji.
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Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dobrze. Przyjmuję zgłoszenia. W tej chwili wygląda to następująco – jeszcze raz przypo-
mnę – jeśli chodzi o opozycję: pan Matecki, pan Piątkowski, pan Jakubiak i jeden wakat. 
Trzymamy się parytetów. Jeżeli nie ma tutaj takiej konieczności, czy…

Poseł Paweł Sałek (PiS):
To teraz, żebyśmy już mieli na następne głosowania w podkomisjach wyjaśnione…

Poseł Magdalena Łośko (KO):
Pani przewodnicząca…

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Chwileczkę. Proszę.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Zaproponowałem to, powtarzam jeszcze raz, co było ustalone w środowisku opozycji dwa 
tygodnie temu. Jeśli dzisiaj ze strony opozycji szeroko rozumianej ktoś jeszcze, po zwięk-
szeniu ilości personalnej w podkomisjach, chce się zgłosić, proszę bardzo. Przecież ja nie 
będę tego panu Władysławowi zabraniał. Natomiast wymieniłem te osoby, które mieli-
śmy zgłoszone.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Czy ktoś ze strony opozycyjnej zgłasza się do podkomisji? Najpierw bardzo proszę pan 
Włodzimierz Skalik.

Poseł Włodzimierz Skalik (Konfederacja):
To w takim razie decyduję się dołączyć do podkomisji – Włodzimierz Skalik. Zgłaszam 
swoją kandydaturę z parytetu opozycji.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dobrze. Teraz jedno nazwisko z parytetu koalicji. Przypomnę tylko: pani Lenartowicz 
– Platforma,  pani Hanajczyk  – Platforma,  pani Kucharska-Dziedzic  – Lewica,  pani 
Elżbieta Burkiewicz – Polska2050. Wypadałoby, żeby był ktoś z Polskiego Stronnictwa 
Ludowego. Proponuję pana Andrzeja Grzyba i pani …

Poseł Magdalena Filiks (KO):
Zgłasza się od początku pani Magdalena Łośko.

Poseł Magdalena Łośko (KO):
Zgłaszam się od początku, pani przewodnicząca. Zgłaszam swoją kandydaturę – poseł 
Magdalena Łośko. Dziękuję uprzejmie.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dobrze. Jest już dziesięciu kandydatów. Bardzo proszę.

Poseł Anna Sobolak (KO):
Anna Sobolak. Chciałabym zgłosić również swoją kandydaturę – Koalicja Obywatelska.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Mamy jedenastu chętnych.

Poseł Stanisław Tomczyszyn (PSL-TD):
Pani przewodnicząca. Komisja jedenastoosobowa i proszę głosować.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Parytet jeszcze.

Poseł Magdalena Filiks (KO):
Nie, parytety nie są obowiązkowe. Nie wprowadzajmy wszystkich błąd. Nie można szu-
kać na siłach kogoś z partii, która nie chce kogoś zgłosić.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Ale partie nie zgłaszają.
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Poseł Magdalena Filiks (KO):
Ja mówię o partii tutaj, która nie chce. 

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Kluby zgłaszają. Wszystkie zgłosiły.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dobrze. Szanowni państwo, czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Wygląda to dzisiaj 
następująco, według zgłoszeń jest 11 osób…

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Musimy przegłosować 11 osób, bo przegłosowaliśmy 9.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Wiem. Cztery z szeroko rozumianej opozycji, według parytetu mogłoby być 5 – parytetu, 
który był standardem, do którego się zawsze odnosiliśmy. Czyli 4 osoby z opozycji i 7 
osób z koalicji. Czy jest na to zgoda? Jeżeli jest, to poproszę o przegłosowanie wniosku 
zgodnie ze zgłoszeniami, aby była to komisja jedenastoosobowa w składzie, który został 
przeczytany. Bardzo proszę.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wyniki.
Głosowało 26 posłów. Za – 22, przeciw – 4, nikt się nie wstrzymał od głosowania. Komisja 

w składzie przedstawionym została przegłosowana w składzie jedenastoosobowym.
Kolejna podkomisja pięcioosobowa. Taka jest propozycja prezydium, ale nie mam wąt-

pliwości, że ją tutaj koleżanki i koledzy posłowie rozszerzą. Jest to podkomisja to spraw 
monitorowania ustawodawstwa w zakresie zarządzania zasobami przyrodniczymi. Tutaj 
są następujące propozycje. Bardzo proszę, panie Bartoszu, o odczytanie.

Sekretarz Komisji Bartosz Bąk:
Propozycje były takie. Ze strony koalicji: pani poseł Jachira, Gosek-Popiołek i posłanka 
Matusik-Lipiec. Natomiast ze strony opozycji poseł Skali, poseł Kurowska i poseł Sałek.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Poseł Skalik i poseł Kurowska – potwierdzam.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Mamy 5 osób? Czy są uwagi? Nie widzę. W takim razie poddaję pod głosowanie pięcio-
osobową podkomisję (w składzie przedstawionym) do spraw monitorowania ustawodaw-
stwa w zakresie zarządzania zasobami przyrodniczymi.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Dziękuję, bardzo proszę 

o wyniki.
Głosowało 26 posłów. Za – 25, przeciw – 1, nikt się nie wstrzymał od głosu. Informuję, 

że podkomisja została powołana.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Jeszcze jedna rzecz.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Bardzo proszę.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Rozumiem, że ze strony opozycji przewodniczącą będzie pani Kurowska?

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Państwo zdecydujecie, kto będzie przewodniczącym tej podkomisji.
Kolejna podkomisja, również pięcioosobowa do spraw wdrażania Europejskiego Zielo-

nego Ładu. Propozycje są następujące: Andrzej Grzyb, Izabela Bodnar, pani poseł Sobo-
lak i dwie osoby z opozycji. Bardzo proszę.

Poseł Paweł Sałek (PiS):
Pan poseł Włodzimierz Skalik i pan poseł Krzysztof Ciecióra.
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Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Czy są uwagi bądź inne propozycje? Nie widzę. Poddaję tę podkomisję pod głosowanie. 
Bardzo proszę.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Poproszę o wyniki.
Głosowało 26 posłów. Za – 26, nikt nie był przeciw i nikt się nie wstrzymał od głosu. 

Podkomisja została powołana.
Ostatnia podkomisja do spraw wypracowania nowej krajowej strategii leśnej. Tu jest 

propozycja, aby podkomisja liczyła 11 członków…

Poseł Magdalena Filiks (KO):
Dziewięciu. Cały czas mówię, od samego początku, że 9 osób jest zgłoszonych. Jeżeli 
będzie na to zgoda to może być…

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
To może zacznijmy od zgłoszeń i wtedy samo nam wyjdzie, czy to będzie 9 czy 11 osobowa.

Poseł Magdalena Filiks (KO):
Przeczytam osoby, które zgłosiłam.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Bardzo proszę.

Poseł Magdalena Filiks (KO):
Pan poseł Edward Siarka, pan poseł z PSL-TD Stanisław Tomczyszyn, z Polska2050-TD 
Piotr Strach, z PiS pan poseł Paweł Sałek, pani poseł z Lewicy Daria Gosek-Popiołek, 
oraz pan Henryk Szopiński, pan Adrian Witczak, pani Katarzyna Osos i pani Magdalena 
Filiks. To jest 9 osób i więcej zgłoszeń nie było.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Czy są jeszcze  jakieś  zgłoszenia?  Jeżeli  nie ma uwag,  to komisja  dziewięcioosobowa 
w składzie przeczytanym i przedstawionym przez panią przewodniczącą będzie poddana 
pod głosowanie. Bardzo proszę.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Poproszę o wyniki.
Głosowało 25 posłów. Za – 24, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głoso-

wania. Podkomisja została powołana. Dziękuję bardzo.
Przechodzimy do kolejnego punktu – zmiany w składzie prezydium. Bardzo proszę, 

pani poseł Lenartowicz.

Poseł Gabriela Lenartowicz (KO):
Dziękuję bardzo. W ramach prezydium ze strony koalicji zasiadała pani Urszula Zieliń-
ska, która pełni w tej chwili funkcję wiceministry, zatem powstał wakat. Klub Koalicji 
Obywatelskiej zgłasza do prezydium panią Magdalenę Łośko.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dziękuję bardzo. Najpierw zapytam, czy są jakieś pytania bądź uwagi i następnie zapy-
tam się o zgodę? Nie widzę. Bardzo proszę, pani Magdalena Łośko.

Poseł Magdalena Łośko (KO):
Pani przewodnicząca, wyrażam zgodę.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (PSL-TD):
Dziękuję bardzo. Poddaję w tej chwili kandydaturę pani Magdaleny Łośko pod głosowa-
nie. Bardzo proszę.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Dziękuję bardzo i proszę 

o wyniki.
Głosowało 26 posłów. Za – 26, nikt nie był przeciw i nikt się nie wstrzymał od głosu. 

Gratulujemy pani przewodniczącej. Na tym zamykam posiedzenie Komisji. 


